



Shaw College



Diversity and Inclusion Office

MINI FLOWER PLAQUE WORKSHOP (Virtual)



Date: 6 Mar 2021 (Sat)

Time: 11am - 1pm

Fee: **FREE**

Quota: 30

Students, alumni
and staff of Shaw
College are
welcomed!



(For students)



(For alumni and staff)

Registration deadline: 17 Feb 2021 (Wed)

Extended
Deadline

Remarks:

1. Successful applicants will receive confirmation email after the registration deadline.
2. Successful applicants should pay a deposit of **HK\$380** within 2 working days after receiving the confirmation email. If participants fail to attend the workshop, the deposit will not be refunded.
3. Material kit will be delivered to Hong Kong address by courier (cash on delivery) or collected from College Office in person.
4. Participants will get points in Cultural Integration Index after completing the workshop.

Enquiry: Katy Kam (3943 7362 / katykam@cuhk.edu.hk)



逸夫書院



Diversity
& Inclusion

多元共融事務處

迷你花牌工作坊

(網上形式舉行)



日期：2021 年 3 月 6 日 (星期六)

時間：上午 11 時 – 下午 1 時

費用：免費

名額：30 人

歡迎逸夫書院
的學生、校友
和教職員參加!



(學生)



(校友和教職員)

截止日期：2021 年 2 月 17 日 (星期三)

延長截止日期

注意事項：

1. 成功申請者將於截止日期後收到電郵確認參加資格。
2. 成功申請者須於收到確認電郵後的兩個工作天內繳交按金港幣\$380。如參加者缺席工作坊，按金將不會獲得退還。
3. 參加者可選擇透過快遞收取物資包(貨到付款)或到書院辦公室領取一份。
4. 參加者於完成工作坊後可獲得文化共融指數的點數。

查詢：甘小姐 (3943 7362 / katykam@cuhk.edu.hk)